
FORM, spol. s r.o.
Poručíka Hoši 512/2A

747 11 Kozmice u Hlučína
Czech Republic

e-mail: obchodni@formdesign.cz
www.formdesign.cz

telefon / fax 1: +420 595 032 419
telefon / fax 2: +420 595 032 312

www.formdesign.cz

FERMATO
ROYAL

TA
B

LE

TA
B

LE



JÍDELNÍ STŮL FERMATO

Elegantní a zároveň velmi stabilní stůl obdélníkového půdorysu. Nerezová podnož v kombinaci s dýhovanou, případně lamino jídelní 
deskou. Výborně se hodí jako stůl jednací i jídelní. V nabídce máme širokou škálu dýhovaných materiálů, samozřejmostí je rozměrová 
individualizace dle potřeb zákazníka.

Elegant and a very stable table with the rectangular plan view. The stainless base in combination with veneered or lamina dining board. 
This table can be used in offices as well as dining rooms. We are offering a huge range of veneered materials. We take for granted 
your own individual sizes.

Eleganter und zugleich sehr stabiler Tisch mit rechteckigem Grundriss. Ein rostfreies Fußgestell kombiniert mit furnierter bzw. lamini-
erter Tischplatte. Er passt hervorragend sowohl als Verhandlungstisch als auch als Esstisch. Im Angebot gibt es eine breite Skala von 
furniertem Material, die dimensionale Individualisierung je nach Kundenbedarf und -wunsch ist selbstverständlich.
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Elegantní a zároveň velmi stabilní stůl obdélníkového půdorysu. Nerezová podnož v kombinaci s dýhovanou, případně lamino jídelní 
deskou. Výborně se hodí jako stůl jednací i jídelní. V nabídce máme širokou škálu dýhovaných materiálů, samozřejmostí je rozměrová 
individualizace dle potřeb zákazníka.

Elegant and a very stable table with the rectangular plan view. The stainless base in combination with veneered or lamina dining board. 
This table can be used in offices as well as dining rooms. We are offering a huge range of veneered materials. We take for granted 
your own individual sizes.

Eleganter und zugleich sehr stabiler Tisch mit rechteckigem Grundriss. Ein rostfreies Fußgestell kombiniert mit furnierter bzw. lamini-
erter Tischplatte. Er passt hervorragend sowohl als Verhandlungstisch als auch als Esstisch. Im Angebot gibt es eine breite Skala von 
furniertem Material, die dimensionale Individualisierung je nach Kundenbedarf und -wunsch ist selbstverständlich.
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FERMATO CUATRO FERMATO DOS

Možnost atypického dýhování

The possibility of atypical veneer

Möglichkeit der atypischen Furnierung 

Fermato Table / Fermato DosRoyal Table / Fermato Dos


